Women are meant to be loved, not understood
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Hello, darling. Here we are, again quarrelling. You are going back on me saying that only the Devil can make head or tail of what`s wrong with me. Come on, just listen to me, just come closer, just wink. And I`m yours.
Yes, I`ve got a flue. When you are sick, you struggle to work, so you can moan about how bad you feel. I on the other hand repair myself by resting. By no means, leap up and splash doubts here and there, "Come on, there`s nothing serious with you!" Nor should you suddenly treat me like a Black Death victim. Just wrap me with a good piece of assuarance and a warm blanket. Say that when I`m better, you will take me somewhere special. And I`m yours.
Yes, I`ve had my hair cut. You act quickly trying to conceal your horror. Under no circumstances should you cast it into my teeth. You`d better take photos of me. Say that this hair-cut looks really sophisticated and it does takes years off me! And I`m yours.
Yes, I`ve been fired. I`m justifiably proud of my career. Unfortunately, my company has just downsized and from tomorrow they will not be requiring my services. Oh, no! Don`t act as a cant`-be-good boss and leave the house booming, "Someone has to earn a living around here". You`d better make a cup of coffee for me, sit closer so that we can frankly discuss that. Say that this would be a great opportunity to start my own business. Say that you will always sacrifice yourself to make me profitable. And I`m yours.
Yes, I`ve put on some weight. Depressed about my ballooning waist, I need reassurance. Don`t point that it`s high time to visit the gym. You`d better whistle slowly in admiration and kiss my neck while I`m washing up. And I`m yours.
So, honey, if you want to avoid fireworks when I`m disgruntled, for heaven`s sake, don`t try to understand me. Your love is all I need. Just love.
And I`m yours.
Ну здравствуй, милый. Снова мы с тобой ссоримся. Ты постоянно обвиняешь меня в том, что сам черт не сможет разобрать, что со мной происходит. Ну давай же, послушай меня. Сядь поближе, слышишь? И я твоя.
Да, я подхватила грипп. Когда ты болеешь, ты всегда стремишься что-то делать. Именно так ты жалуешься, как тебе плохо. Я же, наоборот, пытаюсь восстановить силы, отдыхая. Ни в коем случае не надо вскакивать и сеять сомнения, что со мной не случилось ничего серьезного. И уж тем более не смей обращаться со мной, как с жертвой чумы. Просто укутай меня добрым словом и теплым одеялом. Скажи, что когда мне станет легче, ты отведешь меня в особое местечко. И я твоя.
Да, я постриглась. Ты действуешь быстро, стараясь изо всех сил спрятать свой ужас. Ни при каких обстоятельствах ты не должен упрекать меня в этом. Лучше сделай пару снимков. Скажи, что с этой стрижкой я выгляжу очень женственно, и черт возьми, что я выгляжу моложе! И я твоя.
Да, меня уволили. Я по праву горжусь своими деловыми заслугами. Но, к сожалению, моя компания обанкротилась, и отныне в моих услугах они не нуждаются. Ну уж нет! Не надо строить из себя "хорошего" босса и уходить из дома с криком: "Кто-то должен в этом доме зарабатывать!" Лучше сделай мне чашечку кофе и садись поближе: давай обсудим это. Скажи, что для меня это будет прекрасной возможностью открыть свое собственное дело. Скажи, что ты сделаешь все, чтобы я жила в достатке. И я твоя.
Да, я немного поправилась. Глядя на раздувающуюся талию, я так нуждаюсь в твоей поддержке. Не говори, что мне пора посетить спортзал. Лучше присвистни в удивлении и поцелуй нежно в шейку, когда я умываюсь. И я твоя.
Что ж, милый, если не хочешь попасть под стрелы моей ярости, когла я не в духе, умоляю, не старайся меня понять. Мне всего лишь нужна твоя любовь. Слышишь? Любовь.
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